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Uteservering utanför Hötorgshallen 

Det finns handlare i Hötorgshallen som är intresserade över att ha yta på en uteplats för 
uteservering av mat och dryck. Dialogen mellan handlare och Trafikkontoret har hållit på 
sedan april 2022. Trafikkontoret gav då beskedet att man skulle få hyra vissa ytor. Därefter 
har det inte hänt något konkret, och nu är vi inne i perioden som det är aktuellt för en uteplats 
där solen ligger på. Det finns flera uteserveringar i den direkta närheten, och detta skulle vara 
uppskattat av stockholmarna. 

Men processen fortsätter kantas av förvirring. Det senaste beskedet från Trafikkontoret är att 
man kan tänka sig tillåta en yta för försäljning enbart av mat, på tillfälliga möbler som ska 
plockas bort dagligen. 

Det är inte en hållbar lösning av flytta möbler fram och tillbaka, och dessutom inte tillåta 
alkoholservering i inhägnat område. Just nu är det för otydliga besked från staden, som inte 
möjliggör för krögare att bedriva verksamhet. Det innebär inte bara att staden tappar möjliga 
intäkter, utan också att platsen inte används på bästa sätt för stockholmarna. 

Detta behöver prioriteras, och Trafikkontoret borde få i uppdrag att lösningsorienterat bidra 
till fler uteserveringar även på stadens övriga torgytor, där det är möjligt och lämpligt. För att 
få rimliga förutsättningar att planera sin verksamhet, behöver krögarna tydliga besked och 
snabba processer över vad som är möjligt och inte. 

Med anledning av ovanstående ger vi trafikkontoret följande uppdrag: 

1. Trafikkontoret ska återkomma till trafiknämnden kring hur man arbetar för 
uteservering kopplat till Hötorgshallen. 

2. Trafikkontoret redogör för hur man arbetar med enklare tillståndsprocesser kring 
uteserveringar på stadens torgytor. 
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